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ČESKO: Francie odsouhlasila díky svému vlivu v EdF (tamní ČEZ), že regulované ceny
elektřiny se pro Francouze v roce 2022 zvýší pouze o 4%, píše na facebooku Jindřich Rajchl.

A nyní Francie  oznámila, že odkoupí od minoritních akcionářů veškeré jejich akcie, aby tak mohla
zaručit dostupnou cenu elektřiny pro své občany.
Naše vláda naproti tomu pouze pasivně přihlíží zvýšení ceny elektřiny o 500% a jěstě nám
říká, že musí minoritní akcionáře chránit. Aktuálně pak oznámila, že půjčí ČEZu 74 miliard
(což je cca celkový příjem státu z ČEZu za poslední 4 roky), aby mohl navýšit jistinu na
lipské burze, kde bychom vůbec nakupovat nemuseli.
 
Více kontrastní přístup k řešení energetické krize už snad ani neexistuje.
Nečekal bych,  že to někdy napíšu,  ale když vidím, co tady předvádí Fiala,  tak musím
konstatovat:
Zlatej Macron.
P.S.:  S  Janou  Zwyrtek  Hamplovou  už  konzultujeme  trestní  oznámení  na  naši  vládu  za  tento
bezprecedentní  přístup,  jenž  dle  našeho  názoru  naplňuje  skutkovou  podstatu  trestného  činu
porušování povinnosti při správě cizího majetku. A další právní kroky budou následovat. Nebude to
jednoduché, ale něco už udělat prostě musíme. Oni nás ožebračují v přímém přenosu.
 
A pár komentářů:

Taky šířím kde můžu, ale pořád je hodně lidí kteří věří této vládě, neuvěřitelné!

Copak vláda nemusí jednat s péčí řádného hospodáře? Nemají hmotnou zodpovědnost? Každy
blbec ve výboru svj ručí celým majetkem za špatné rozhodnutí a oni ne? Něco je tady špatně

Tak oni si rozdělují miliony na odměnách a pak jim stát půjčí z peněz nás všech, aby nás
občany ožebračovali dál a to má fakt logiku Jindro děkujeme, že jste

Super. Je výborné, že informujte o dění i jinde. Člověk si o té naší sebrance udělá obrázek.
Škoda, že zatím nejste příliš vidět.

Kéž by se to povedlo. Už je potřeba, aby si vláda nemohla dělat, co chce. Udivuje mě, že je
potřeba chránit 30% akcionáře. Proto nelze snížit cenu energie, aby soukromí investoři měli
rekordní zisk. Ale z daní nás všech jim půjčí takový ranec. To je nehoráznost. Výsměch

Děsí mě představa, že se podaří vše připravit, obvinit někoho, obžalovat, k soudu se to
prokouše k prvnímu slyšení za pět let …

To už budeme všichni nenávratně zlikvidovaní, vyhladovělí …

Je skvělé, co děláte a díky vám za to  Ale tu pakáž bychom měli vypráskat ze strakovky my
občané, protože právo a zákon to za nás neudělá.

Jak je vidět, každá zem má politiky, kteří se alespoň v něčem snaží národu ulevit. Jen ta
sebranka co je nyní u moci ulehčí pouze Ukrajincům a my je nezajímáme. Přijde mi to jako
cílená likvidace českého národa.
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Dekujeme za snahu, Fiala je neskutečný blb, ktery česky náš národ okrádá za bileho dne, co si
vubec dovoluje rozkrada naše peníze z našich dani je to vlastizradce, sesadit, ten chlap tam už
dávno nemá bý

Každý den vycházejí užasné zprávy jak se ta naše ukrajinská vláda stara o lidi , pokaždé si
říkám jak je možné že jim to pořad prochází , lidi opravdu se probuďte je nutné s tím něco
dělat. Jsem důchodce a nechápu proč mladí lidé zůstávají v pozici váhavých střelců je načase
se probudit
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